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PROTOKÓL T{R 33105
z PosrEpzENIA KOMTSJI O$WIATY. KULTURY. ZDROWIA

I OPIEKI SPOLECZNEJ
Z DNIA 29 CZERWCA 2005 r.

Komisja Oswiaty rozpoczgla obrady o godz. 1100 w skladzie wg listy

obecnoSci stanowiqcej zalqcznik do niniejszego protokolu, wg. nastgpujqcego

porzqdku:

1. Wybór wiceprzewodniczqcego Komisji.

2. Organízacjawypoczynku letniego dzieci i mlodzieiry na terenie gminy.

3. Informacjana temat funkcjonowania oÉwiaty w obecnej sieci szkol.

4. Sprawy RóZne.

Na wstgpie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich czlonków

oraz pana M. Koimidra - Naczelnika Wydzialu Oéwiaty, Kultury, Promocji

i Sportu oraz Kierownika Gminnego Zespolu Obslugi Szkól i Przedszkoli -

pana J. Robaka.

Ad.1

Przewodniczqcy Komisji na wiceprzewodnicz4cego zaproponowal pani4

M. Baraásk4. Czlonkowie przyst4pili do glosowania.

Jednoeloinie za kandydatura pani M. Baraúskiej na wiceprzewodnicz4ceeo

komisji.

Ad. 2

Przewodniczqcy Komisji rwróc,\l siE do Naczelnika M. KoSmidra

o rozszerzenie i przedstawienie radnym ewentualnych zmian, jakie zaislnialy

w organizacji letniego wypoczynku dzieciom i mlodziezy znaszej gminy.
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Naczelnik M. Koómider poinformowal radnych, 2e zaistnialy zmiany

w liczbie miejsc zarezerwowanych dla dzieci z naszej gminy. Organizator tych

koloni Caritas Diecezji Kieleckiej nie otrzymal planowanej wielkoóci érodków

pieniEznych na zorganizowanie wypoczynku dla calej Diecezji Kieleckiej.

W nvi4zku z tym musieliémy zmniejszyó liczbg zaplanowanych miejsc. Jest to

jednak w dalszym ci4gu najlepsza oferta za najmniejsze pieni4dze

(22 tys. dofinansuje Gmina, 30 tys. Caritas). Na dzieh dzisiejszy mamy

zafezefwowanych 80 miejsc do Siamos4e,20 miejsc do Jury Krakowsko -

Czgstochowskiej, 60 miejsc do Karpacza (dwufygodniowe dwa turnusy I - do

15 sierpnia, II - od l5 sierpnia).

Je2eli chodzi o polkolonie w naszej Gminie zostan4 przeprowadzone

przez Caritas Diecezji Kieleckiej Ognisko Wychowawcze w Jgdrzejowie

w dwóch terminach (od 4 lipca do 22 lipca, od 8 sierpnia do 26 sierpnia).

Dla dzieci z rodzin biednych oraz patologicznych zorganizowane

s4 równiez kolonie w Gdyni. Zwróciliémy sig do Gminy o ich dofinansowanie

z funduszu alkoholowego w wysokoéci 150A ú. Naczelnik KoÉmider rwróc1l

sig do czlonków komisji oówiaty o poparcie w tej sprawie.

Komisja wnioskuje o dofinansowanie w kwocie 1500 zI (10 x 150 zt.)

kolonii letnich w Gdvni.

Jednogloénie ZA

Przewodniczqcy podzigkowat za wszelkie wyjaÉnienia naczelnikowi M.

Koémidrowi.

Ad.3

Przewodniczqcy Komisji z-¡vrócil sig do Kierownika Gminnego Zespotu

Obslugi Szkól i Przedszkoli pana J. Robaka o blihsze przedstawienie radnym

funkcjonowania oéwiaty w obecnej sieci szkól w roku 2004105. Pan J. Robak

poinformowal radnych, i2 od pierwszego wrzeénia zespoly placówek

oéwiatowych bgd4 funkcj onowaó na dotychczasowych zasadach.
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W roku 2004 subwencja oéwiatowa wynosila 10.796.586.00 zt,

a w roku 20A5 10.417.375 zl. Jest ona nieco mniejsza ni2, w 2004 r., poniewa2

ulegla zmianie iloéó ucmiów w szkolach podstawolvych i gimnazjach,

a takie nastqpilo przemieszczenie uczniów ze wsi do miast. Zmienily sig

równie2 od 1 stycznia 2005 roku zasady naliczania subwencji oéwiatowej,

nie ma juL trw. ,,w&g". Koszt utrzymania jednego ucznia w szkolach

podstawolvych wynosi érednio 3.363,95 z\, aw gimnazjach2.826,55 zl.

Je2eli chodzi o funkcjonowanie placówek przedszkolnych to nastqril

wyraány spadek liczby godzin na przelomie lat 2001 - 2005. Wraz z ubytkiem

godzin zmniejszyla siE liczba osób zatrudnionych w oówiacie, a takie iloÉó

placówek przedszkolnych ( z 22 placówek funkcjonuje obecnie 17). Ta sytuacja

nie jest spowodowana malq iloéci4 dzieci w wieku przedszkolnym,

ale trudnoéciami finansowymi w oÉwiacie. Równie2 zmniejszyla siQ liczba

placówek szkolnych w stosunku do roku 2001102. Od 1 wrzeÉnia 2005 roku

bgdzie mniej o 13 oddzialów szkolnych w porównaniu do lat ubieglych. Od tego

roku szkolnego bgdzie funkcjonowala szkola w Wgglehcu z klasami I -3.

W Brusie natomiast powstalo Stowarzyszenie, które chce przejqó

prowadzenie szkoty z klasami 1 - 6. Jest to rwiqzane z fal<tem, iz szkola ta na

dzief' dzisiejszy nie ma dyrekcji oraz jest filiE Szkoly w Rakowie.

Glos zabral radny A. Wójcik mówiEc, 2e my jako Gmina nie mo2emy

im przeszkadzaó, w dzialaniu. Stowaruyszenie to jest juL zarejestrowane jako

Niepubliczna Szkola Podstawowa - dodal naczelnik Wydzialu OÉwiaty Sportu

i Promocji M. Koémider. Radny A. Wójcik zapytat cty bedq mogli ubiegaó sig

o subwenciq z Gminy, Kierownik G.Z.O. Sz. i P. pan J. Robak poinformowal

zebranych radnych, i2 Stowarzyszenie otrzyma subwencjg, ale dopiero

od I stycznia, poniewa2 iloéó dzieci odnotowanych na koniec wrzeénia ma

wptyw dopiero na nastgpny rok kalendarzowy.

Szkoty funkcjonujqce w Brusie, Zagaju czy WEgleócu to bardzo male

placówki licz1ce okolo 30 uczniów. PiEó szkól szeécioklasowych bgdzie líczylo
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od 6l do 72 uczniów, jedna szkola w Rakowie z klasami od I do 6 bgdzie

licryla 82 uczniów, dwie szkoly z klasami od I do 6 bedq liczyty od 94 do 96

uczniów (Przqslaw oraz Skroniów) oraz szkola w Podchojnach bgdzie licryla

109 ucmiów.

Najprawdopodobniej od 1 wrzeinia 2005 roku nie bgdzie funkcjonowalo

Gimnazjum Przyuczajqce do Zawodu. Wynikafo zbardzo malej iloÉci uczniów

oraz niewielkiego zainteresowania t4 szkol4.

JeZeli chodzi o wydatki na materiaty dydaktyczne do szkól i przedszkoli

mo2emy zaobserwowaó z roku na rok zmniejszanie érodków pienig2nych

na ten cel. Skromne se równie? Érodki budZetowe zarezerwowane naróZne prace

remontowe i konserwacyjne w szkolach i przedszkolach w stosunku do potrzeb

placówek. W wielu szkolach nalelaloby wymienió okna, urzqdzenia grzewcze

czy odnowió pomies zczenia szkolne.

Chcialbym zasy gnalizow aó problem ustalania wag. Osoby uczestnicz4ce

w negocjacjach i reprezentuj4ce róáre gminy ustalajq wartoSó wag z korzyéci4

dla swojego regionu. UwaZam,2e ktoÉ z naszego regionu powinien uczestniczyó

w tych negocjacjach - powiedzial radny A. Wójcik.

Na zakoúczenie kierownik Gminnej Obstugi Szkól i Przedszkoli poruszyl

sprawg subwencji oéwiatowej, która w stosunku do roku 2004 jest

mniejsza o 379.211 tys. zl oraz dotacji celowej. Poinformowal radnych

o zlikwidowaniu dotacji dla FSS dla emerytowanych nauczvcieli.

Przewodniczqcy nvrócil sig do kierownika z pytaniem, dlaczego s4. takie

duhe róZnice w doplatach prrypadajEcych na jednego ucznia w szkolach

miejskich np. Szkola nr 2 - 54 zl na jednego ucznia rocmie, a Szkola nr 4 - 708

zl, przy podobnej liczbie uczniów i oddzialów.

Przy ustalaniu tych doplat bierze sig pod uwagg iloéó uczniów na jeden

oddzial, stopieú zawodowy nauczycieli ( kontraktowy, mianowany, staZysta czy

dyplomowany), nagrody jubileuszowe, wyplacane odprawy dla rwalnianych
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fiavczyeieli oraz powierzchnia budynku szkolnego. Wszystko to wplywa na

wysokoÉó ustalanej doplaty - odpowiedziat pan J. Robak.

Przewodniczqcy Komisji podziEkowal panu J. Robakowi.

Ad.4

Glos zabrala radna J. Szreniawa przypominaj4c o 100 - leciu Zwiqzlat

Nauczycielstwa Polskiego i odznaczenie go np. podczas wrQczania statuetek

jgdrzejowianina roku.

Komisja zakonczyla obrady o godz. 13.00

Protokolowala Przewodniczqcy Komisj i Oiwiaty
Kultury, Zdrowia i Opieki
Spotecznej Rady Miei s kiei
w Jqdrzejowie

Justyna Piskorczyk Jan Zisbiftki
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